

НАШИ АВТОРЫ

Азаматова Гульназ Булатовна – кандидат исторических наук, старший научный сотрудник отдела истории и истории культуры Башкортостана ИИЯЛ УНЦ РАН.

E-mail: gulnaz.azamatova@yandex.ru

Azamatova Gulnaz B. – PhD in History, Senior Researcher of the Department of History and History of Culture of Bashkortostan, Institute of History, Language and Literature of Ufa Scientific Center of RAS.

Борисов Владимир Алексеевич – кандидат исторических наук, доцент кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: borisov_val1@mail.ru

Borisov Vladimir A. – PhD in History, Associate Professor of the Department of Russian History, Peoples' Friendship University of Russia.

Гартвиг Бэлла Владимировна – кандидат исторических наук, доцент кафедры социологии, политологии и истории Отечества Самарского государственного технического университета.

E-mail: redwinter@rambler.ru

Gartwig Bella V. – PhD in History, Associate Professor of the Department of Sociology, Political Science and Russian History, Samara State Technical University.

Гребениченко Сергей Фёдорович – доктор исторических наук, профессор, академик РАН, профессор кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: grebenichenko@duma.mos.ru

Grebenichenko Sergey F. – Doctor of Historical Sciences, Professor, Academician of the Russian Academy of Natural Sciences, Professor of the Department of Russian History, Peoples' Friendship University of Russia.

Зубанова Светлана Геннадиевна – доктор исторических наук, профессор, профессор кафедры социальной работы Российского государственного социального университета (филиал в г. Люберцы); заведующая кафедрой иностранных языков факультета иностранных языков Московского авиационного института (МАИ-НИУ).

E-mail: svet_285@mail.ru

Zubanova Svetlana G. – Doctor of Historical Sciences, Professor, Department of Social Service of the Russian State Social University (branch in Moscow Region); Head of the Department of Foreign Languages, Deputy Dean of Science of the Faculty of Foreign Languages of the Moscow Aviation Institute (MAI).

Линькова Елена Валентиновна – кандидат исторических наук, доцент кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: e.v.linkova@yandex.ru

Linkova Elena V. – PhD in History, Associate Professor of the Department of Russian History, Peoples' Friendship University of Russia.

Ловцов Алексей Сергеевич – кандидат исторических наук, старший научный сотрудник ВНИИДАД.

E-mail: aleksei.lovtsov@yandex.ru

Lovtsov A.S. – PhD in History, Senior Researcher of VNIIDAD (Federal Archival Agency of Russia).

Логачева Наталья Вячеславовна – соискатель кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: Marta721@rambler.ru

Logacheva N.V. – Degree seeking applicant of the Department of Russian History, Peoples' Friendship University of Russia.

Малишевский Николай Николаевич – кандидат политических наук, докторант кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: sss77@bk.ru

Malishevsky Nikolai N. – PhD in Political Science, doctoral student of the Department of Russian History, Peoples' Friendship University of Russia.

Попова Анна Дмитриевна – доктор исторических наук, профессор кафедры философии Рязанского государственного университета имени С.А. Есенинина.

E-mail: a.d.popova@mail.ru

Popova Anna D. – Doctor of Historical Sciences, Professor of the Department of Philosophy, Ryazan State University named after S.A. Yesenin.

Рубинштейн Дмитрий Владимирович – соискатель кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: sakyra-1111@yandex.ru

Rubinstein Dmitry V. – Degree seeking applicant of the Department of Russian History, Peoples' Friendship University of Russia.

Сагиндигов Рустем Елеусинович – докторант кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: russag@yahoo.com

Sagindikov Rustem E. – PhD in History, doctoral student of the Department of Russian History, Peoples' Friendship University of Russia.

Селиверстова Наталья Матвеевна – кандидат исторических наук, доцент, доцент кафедры истории и политологии Российского химико-технологического университета им. Д.И. Менделеева.

E-mail: nseliverstova@mail.ru

Seliverstova Natalya M. – PhD in History, Associate Professor, Department of History and Political Science, Mendeleev University of Chemical Technology of Russia.

Симонова Мария Александровна – кандидат педагогических наук, докторант кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: simonova2018@mail.ru

Simonova Maria A. – PhD in Pedagogics, doctoral student of the Department of Russian History, Peoples' Friendship University of Russia.

Трофимова Анастасия Игоревна – соискатель кафедры отечественной истории Вологодского государственного педагогического университета.

E-mail: makhova.a@rambler.ru

Trofimova Anastasia I. – Degree seeking applicant of the Department of Russian History, Pedagogical Institute of Vologda State University.

Уваров Сергей Николаевич – кандидат исторических наук, доцент кафедры отечественной истории, социологии и политологии Ижевской государственной сельскохозяйственной академии.

E-mail: sergey.uvarov@mail.ru

Uvarov Sergey N. – PhD in History, Associate Professor of the Department of Russian history, Sociology and Political Science, Izhevsk State Agricultural Academy.

Чернов Александр Владимирович – аспирант кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: alexche1989@yandex.ru

Chernov Alexander V. – Postgraduate student of the Department of Russian History, Peoples' Friendship University of Russia.

Широкоград Ирина Ивановна – доктор исторических наук, профессор, Первый проректор по учебной работе, заведующий кафедрой социально-правовых и гуманитарных дисциплин Государственного университета по землеустройству.

E-mail: shirokorad_irina@mail.ru

Shirokorad Irina I. – Doctor of Historical Sciences, Professor, Honored Worker of Higher Education of the Russian Federation, First Vice-Rector for Academic Affairs, Head of the Department of Social-legal Sciences and Humanities, State University of Land Use Planning.